

شرح تفصيلي للعرض	Detailed Offer Explanation
تأمين السفر: خصم 15% على تأمين السفر الذي يوفر حماية شاملة لك ولعائلتك في جميع أنواع الرحلات حول العالم.	Travel Insurance: 15% discount on Travel Insurance, which offers comprehensive, global protection for you and your family on all types of trips.
تأمين المنزل: خصم 10% على تأمين المنزل، ابتداءً من 1 درهم يوميًا، مع خطط قابلة للتخصيص لحماية منزلك وأسلوب حياتك.	Home Insurance: 10% discount on home insurance, which starts from AED 1/day with customisable plans to protect your home and lifestyle.
التأمين الصحي: خصم 5% على الخطط الفردية، مع المزايا التالية: خطط مرنة للأفراد والعائلات. إصدار بوليصة التأمين إلكترونيًا بسهولة. خدمة عملاء على مدار الساعة للحالات الطارئة. شبكة واسعة من مقدمي خدمات الرعاية الصحية.	Health Insurance: 5% discount on individual plans - Flexible plans for Individuals and their families. - Seamless online policy. 24/7 customer service for emergencies. - Wide network for healthcare providers.
تأمين المركبات: عند شراء بوليصة تأمين شاملة أو ضد الغير، ستحصل على تغطية موثوقة تمنحك راحة البال في كل رحلة، بالإضافة إلى: Mtalk eSIM لتبقى على اتصال أثناء السفر. Flight Delay Pass تمنحك دخولاً فورياً لصالة المطار عند تأخر الرحلة لمدة 60، 90 أو 120 دقيقة.	Motor Insurance: upon purchasing a comprehensive or third-party motor insurance policy, you will enjoy reliable coverage that gives you peace of mind on every journey, plus: Mtalk eSIM enables you to stay connected aboard. Flight Delay Pass gives you instant lounge access when flight delays hit 60,90 or 120 minutes.

Group life Insurance: affordable and comprehensive Group Life Insurance plans that provide financial security for your employees and their families against disability or sudden loss of life. ○ 24x7 worldwide coverage. ○ High coverage limits. ○ Covers Medical Expenses on and off duty in UAE. ○ Hassle free enrollment covers all types of Accidents.	التأمين الجماعي على الحياة: خطط تأمين جماعي على الحياة بأسعار مناسبة وشاملة توفر الأمان المالي للموظفين وعائلاتهم في حال العجز أو الوفاة المفاجئة. المزايا تشمل: - تغطية عالمية على مدار الساعة. - حدود تغطية مرتفعة. - تغطية المصاريف الطبية أثناء وخارج أوقات العمل داخل دولة الإمارات. - تسجيل سهل يشمل جميع أنواع الحوادث.
Business Assure: A comprehensive insurance solution designed specifically for Small and Medium-Sized Enterprises. It provides protection for your company's business assets against unforeseen risks. Coverage includes property insurance, liability, fidelity, money insurance, and other essential risks.	تأمين الأعمال: حل تأميني شامل مصمم خصيصاً للشركات الصغيرة والمتوسطة، يوفر الحماية لأصول شركتك التجارية من المخاطر غير المتوقعة. تشمل التغطية تأمين الممتلكات، التأمين ضد المسؤولية، التأمين ضد خيانة الأمانة، تأمين الأموال وحماية من المخاطر الأساسية الأخرى.